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Drogi Panie Piotrze,

Przyznam że natrafiłam wcześniej na ten wywiad oraz że po obejrzeniu byłam poruszona. 

Faktem jest że w nawiązanym kontakcie przed laty zawsze bliższą mi była Pana osoba niż postać 

Zdzisława Beksińskiego. Relacja  która Pan przedstawił w/w wywiadzie poruszyła mnie poprzez 

szczerość wypowiedzi i wewnętrzną refleksje na którą stać tylko osoby o wybitnym umyśle. 

Państwa działania na polu artystycznym budzą mój podziw i radość że takich ludzi znam i są mi 

życzliwi. 

(…)

Pozdrawiam serdecznie, 

Katarzyna Porczak


